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 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Maanantai 30.9.2024 klo 17.30 
 Paikka  Ylävitonen 

 Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri 
 Kia Katjos 
 Anni Hasu 
 Kaisla Kurki 
 Saila Jussila 
 Lassi-Olavi Magga 
 Meeri Vehmersuo  saapui 17.33 
 Ella Rajavaara  saapui 17.53 
 Nette Länsipuro  poistui 19.24 
 Selma Vadén 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 17.31. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saila Jussila ja Lassi-Olavi Magga. 



 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Lisättiin kohta 9. e) Pesis. Hväksyttiin esityslista. 

 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Teema Ry on kutsunut Iltakoulun edustajia vuosijuhlaan. Iltakoulu kiittää kutsusta. 

 Kaisla on tuonut kokoukseen kakkua. Kiitos Kaisla. 

 Meeri Vehmersuo saapui kokoukseen ajassa 17.33. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 41 635,98 euroa. 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Anni Hasu ehdotti, että hyväksytään seuraavat kulukorvaukset: 

 -  Eetu Niemelle 34,57 euroa kahvin, kauramaidon ja biopussien ostamisesta 
 aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. 

 -  Sanni Jaatiselle 9,99 euroa jallupullon ostamisesta korvaukseksi 
 vaimennusverhoista bommarireiveille. Kulut menevät poikkitieteellisten 
 tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 

 -  Hanna Hämäläiselle 218,33 euroa juomatarjoiluista bommarireiveille. Kulut 
 menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 

 -  Peppi Mäkelälle 12,95 euroa mukien ostamisesta bommarireiveille. Kulut 
 menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 

 -  Nea Rönkölle 21,76 euroa tarvikkeiden ostamisesta bommarireiveille. Kulut 
 menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 

 Kaikki yllä luetellut kulukorvaukset hyväksyttiin. 



 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Saila Jussila ehdotti 17.9.2024, että ostetaan enintään 30 eurolla pullaa YKA:n 
 pullapäivää varten. Pullat ovat YKA:n sponsoroimia ja menevät varainhankinnan 
 budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 b)  Anni Hasu ehdotti 17.9.2024, että maksetaan Hene Oy:lle 100 euroa kyydeistä 
 fuksimökille. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 c)  Anni Hasu ehdotti 18.9.2024, että maksetaan Boomi ry:lle 1620 euroa happrolipuista. 
 Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 d)  Anni Hasu ehdotti 18.9.2024, että maksetaan 544,29 euroa Eräsalon Kirjapaino Oy:lle. 
 Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan niiden myynnillä. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 e)  Anni Hasu ehdotti 23.9.2024, että maksetaan Veera Vikmanille 22,67 euroa tutorpiknikin 
 tarjoiluista. Kulut menevät tutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 f)  Anni Hasu ehdotti 23.9.2024, että maksetaan Veera Vikmanille 5 euroa Managerin 
 vujulahjasta. Kulut menevät ulkosuhdemenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 g)  Anni Hasu ehdotti 23.9.2024, että maksetaan Safija Gaballalle 21,60 euroa Yka-pullien 
 ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan osittain 
 YKAn sponssilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 h)  Anni Hasu ehdotti 23.9.2024, että maksetaan Otto Klasilalle 59,31 euroa tarjoiluista ja 
 juomista fuksimökille. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen 
 myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 i)  Anni Hasu ehdotti 23.9.2024, että maksetaan Veera Vikmanille 10 euroa hiiripassien 
 tulostamisesta. Kulut menevät rahoitusmenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 j)  Saila Jussila ehdotti 27.9.2024, että tilataan opiskelijahaalareilta 150 kpl haalarivöitä 
 hintaan 10€/kpl. Ehdotus hyväksyttiin. 

 k)  Ella Rajavaara ehdotti 27.9.2024, että varataan 4catering catering-palvelu Marrasjuhlille 
 hintaan ~3000€ (tarkentuu myöhemmin), kulut menevät marrasjuhlabudjetista ja katetaan 
 tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 



 8.  Palaute hallitukselle 

 Iltakoulun hallitus on saanut palautteen, jossa toivottiin Iltakoulun hankkivan myytäväksi 
 Iltakoulun logolla varustettuja tarroja. Hallitus kiittää palautteesta ja alkaa kartoittamaan 
 tarrojen tilausmahdollisuutta. 

 9.  Menneet tapahtumat 

 a)  Hiiriviikot 

 I.  IK x Cortex fuksiolympialaiset 19.9. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia oli paikalla hyvin. 

 II.  Maistereiden huurteinen seikkailu 21.9. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Tapahtumaan osallistui hyvä määrä 
 maisteriopiskelijoita ja maisterifukseja. Tapahtumassa esitettiin toive, että 
 maisteriopiskelijoille kohdennettuja tapahtumia järjestettäisiin 
 tulevaisuudessa muinakin päivinä kuin lauantaisin. 

 b)  Iltakoulun puistokirppis 

 Tapahtumaan osallistui harmillisen vähän myyjiä ja muita osallistujia, mutta 
 tapahtumaan osallistuneilla oli mukavaa. Tulevaisuutta ajatellen tapahtuman voisi 
 järjestää esimerkiksi yhteistyössä muiden järjestöjen kanssa. 

 c)  SyysLove 19.9. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja liput myyntiin loppuun. 

 d)  Bommarireivit 24.9. 

 Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Odotellaan vielä laskuja tapahtumaan liittyen 
 sekä voitonjakoa. Hyvää yritettiin mutta priimaa pukkas tulemaan. 



 Ella Rajavaara saapui kokoukseen ajassa 17.53. 

 e)  Pesis 27.9. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia oli hyvä määrä, vaikka sää olikin sateinen. 

 10.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Hiiriviikot 

 I.  Fuksisitsit 3.10. 

 Tapahtuman järjestelyt hyvällä mallilla. Ruokatilaus ym. tehty. Keskusteltiin 
 sitsipäivän kulusta ja vastuurooleista. 

 b)  Bussirundi 8.10. 

 Vierailtavat baarit vaihtuneet hieman, mutta tilanne hyhvä. Järjestelyt hyvällä 
 mallilla, bingo täytyy vielä tehdä. Lipunmyynti huomenna tiistaina klo 12. 

 c)  Hämeenkadun appro 10.10. 

 Iltakoulun kiintiöstä lipun ostaneille liput ovat noudettavissa ainejärjestötilasta tällä 
 ja ensi viikolla päivystysten aikaan. 

 d)  Johtajuussymposium 22.10. 

 Johtajuussymposiumiin pitäisi rekrytoida joku iltakoululainen puhumaan 
 työkokemuksistaan ja työelämästä paneeliin. Rekrytointia pyritään ensin tekemään 
 Iltakoulun Telegram-ryhmän kautta. 

 e)  Pitbull-sitsit 23.10. 

 Tapahtuman suunnittelu on aloitettu ja järjestelyt hyvällä mallilla. Lipunmyynti 
 järjestetään Kide.appissa ja liput myydään kaverisitsityyliin, eli 2 lippua yhdessä. 
 Tapahtuman jatkot Rumassa. Lipunmyynti 8.10. klo 14. Henkilökuntaa täytyy vielä 
 rekrytoida sitseille. Tapahtuman tukihenkilönä toimii Anni Hasu. 



 f)  Viiniä sohvalla 29.10. 

 Tapahtuma järjestetään yhteistyössä FAIAn kanssa ja se järjestetään alustavasti 
 Telakan yläkerrassa. 

 g)  YKA:n ja IK:n työelämätapahtuma 30.10. 

 Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Tapahtuma järjestetään alustavasti Ylävitosessa. 
 Tapahtumassa tarkoituksena keskustella opiskelusta ja työelämästä sekä 
 työharjoitteluista. 

 h)  Halloween-sitsit 31.10. 

 Tapahtuman järjestelyt ja suunnittelu on hyvällä mallilla. 

 i)  POP-päivät 25.–27.10. 

 Tapahtuma järjestetään Rovaniemellä. Tapahtuman ohjelma on julkaistu. 
 Tapahtumaan ei järjestetä erikseen yhteistä kulkua. 

 j)  Lavatanssibileet 14.11. 

 Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. 

 DDR-sitsit järjestetään alustavasti 28.11. 

 Anni Hasu poistui kokouksesta ajassa 18.37. 

 Anni Hasu palasi kokoukseen ajassa 18.38. 



 11.  Marrasjuhlat 

 Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Marrasjuhlatoimikunta on tavannut. 
 Tapahtuman osallistujamäärä on 80. Catering on varattu ja työnjako suurilta osin tehty. 
 Tapahtuman jatkot järjestetään alustavasti Klubilla. 

 Kia Katjos poistui kokouksesta ajassa 19.02. 

 Kia Katjos palasi kokoukseen ajassa 19.04. 

 12.  Esteettömyyskysely 

 Esteettömyyskyselyyn ei ole tullut uusia vastauksia. 

 13.  Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Ei käsiteltäviä asioita. 

 Meeri Vehmersuo poistui kokouksesta ajassa 19.05. 

 14.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Liikuntavuorot jatkuvat pian normaalissa aikataulussa. Liikuntavuorot ovat olleet tauolla 
 tiloissa järjestettävien ylioppilaskirjoitusten vuoksi. 

 15.  Varainhankinta 

 Haalarit on valmistuksessa. Haalarivöitä on myös tilattu lisää. 

 Saadun palautteen pohjalta lähdetään kartoittamaan, olisiko Iltakoulu-tarrojen 
 hankkiminen mahdollista. 

 Meeri Vehmersuo palasi kokoukseen ajassa 19.10. 



 16.  Työelämä ja alumni 

 Tampereen työelämäekskursion sekä linkkaripajan järjestelyt meneillä. 

 17.  Koulutuspolitiikka 

 Avajaisseminaari meni hyvin ja alkuillanvietto onnistui myös. 

 18.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 Vaihtaritutorhaku alkaa piakkoin. Ei muuta käsiteltävää. 

 19.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Hallitus- ja toimariesittelyt tehdään Instagramiin 21.10.-1.11. 

 Ihastu Iltakouluun -tapahtuma järjestetään alustavasti ma 18.11. klo 17. 

 20.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Leffaillan suunnittelua on aloitettu. Tapahtuman järjestäminen kuitenkin vielä epävarmaa. 

 Karaoke-tapahtuman suunnittelu etenee Interaktion ja Patinan kanssa, mutta on vielä 
 alkutekijöissä. Ensisijaisesti tapahtumapaikaksi pohdittu Mixei:tä. 

 Keskusteltiin yhteisen presidentinvaalikatsomon järjestämisestä USA:n 
 presidentinvaalien aikaan. Ei tehty vielä päätöksiä asian suhteen. 

 Nette Länsipuro poistui kokouksesta ajassa 19.24. 

 21.  Ainejärjestötila 

 Ei käsiteltäviä asioita. 

 22.  Uusien jäsenten hyväksyminen 

 Iltakoulun jäsenyyttä on hakenut 19 henkilöä. Hyväksyttiin 19 uutta jäsentä. 



 23.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Toinen kvartaalikatsaus ensi viikon maanantaina klo 17.30. Ohjeet kvartaalikatsaukseen 
 löytyy drivesta. Tässä kvartaalikatsauksessa käydään läpi kvartaalit 2 ja 3. 

 Huomenna on TREYn koulutuspäivä Hervannassa. 

 Syyskokousta varten pyritään laittamaan hallitukseen hakevien tietoja etukäteen 
 Iltakoulun nettisivuille. Asiakirjat kokoukseen tulee olla valmiina 3.11. Syyskokous 
 järjestetään 26.11. 

 24.  Muut esille tulevat asiat 

 Hallitus voisi virkistäytyä perioditauon jälkeen. Sovitaan yhteinen päivämäärä 
 myöhemmin. 

 25.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraava kokous järjestetään 21.10. klo 17.30. 

 26.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19.40. 

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Ketola, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  

 ________________________________  ________________________________ 

 Saila Jussila, pöytäkirjantarkastaja  Lassi-Olavi Magga, pöytäkirjantarkastaja 


